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Prezydent Miasta Częstochowy
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Dot. Postępu W rea| izacji,, Progra m u poprawy efektywności wykorzystan ia
energii w obiektach oświatowych miasta CzęstochoWY,,.

Szanowny Panie Prezydencie, jako Radny Miasta Częstochowy i
Wiceprzewodniczqcy Komisji Edukacji proszę o lnformację, jak realizowane sa
zadania z ,,Programu poprawy efektywnośc! wykorzystania energiiw obiektach
oświatowych miasta Częstochowy,,. Ptan ten jest częściq ,,Loka|nego planu
dziatań, dotyczqcego efektywnośc! energetycznej d!a miasta,,(CEEAP) iznaczna
część zadań przewidywana jest w przedziale czasu od 2010 do 2O2O. obecnie
jesteśmy niejako w potowie tego przedziatu i interesuje mnle na jakim etapie
jesteśmy we wdrozeniu i wprowadzeniu w/w p|anu w rozbiciu na 3 dziaty
( Dzlałania organizacyjne i zarzqdcze, Działanla edukacyjne ! informacyjne,
Dziatan|a inwestycyjne zmniejszajqce zużycie i koszty energii). Patrzqc na
aktuaIności na stronie internetowej
htto: news, która jest wprowadzona
w ramach Dziatań edukacyjnych i informatycznych tego planu dowiemy się o
aktualnościach z czerwca 2013roku.
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